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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-23/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  29. 07. 2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

2. sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 29. 07. 2010. godine s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4.  
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Viktor Šalić predsjednik VMO 
- Aldo Benzan zamjenik predsjednika 
- Dean Černeka član VMO 
- Miroslav Maraš član VMO  
- Željka Matković članica VMO 
- Divna Pedić tajnica MO 
 

Ostali nazočni:  
-  
 

Sjednici nisu bili nazočni:  
-  

Usvajanje zapisnika s 1. sjednice VMO Srdoči: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen nakon što su usvojene primjedbe gosp. Maraša.. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pripreme za proslavu Križevice 
2. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 

AD 1 
Gosp. Maraš je kazao da je za košarkaški i nogometni turnir kupio pehare koje je već uručio 
voditeljima navedenih turnira. Gosp. Šalić se nadovezao i naveo ostale sportske turnire: šah, karte, 
pikado i boćanje. Za njih je potrebno osigurati medalje i nagrade. 
Tajnica je iznijela podatak o ponuñenoj cijeni i dimenziji šatora. Takoñer je napomenula da se u 
Viškovu u isto vrijeme obilježava Matejna. 
Tajnica je prisutnima podijelila prijedlog grupe grañana o osnivanju grupacije za očuvanje tradicije i 
običaja srdočkog kraja koja bi se ove godine uključila u obilježavanje Križevice. Prijedlog je da se 
kulturno-zabavni dio programa održi u nedjelju, da se održi izložba starih predmeta u OŠ Srdoči, 
Večer čakavštine i da se sva dogañanja medijski poprate. 
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Zaključak: 

• Bit će nužno potrebno u narednim sjednicama dogovarati detalje oko obilježavanja 
Križevice.  

• Inicijativa grupe grañana se u potpunosti podupire u nastojanju očuvanja tradicije i 
VMO će im pomoći u okviru svojih mogućnosti, ali to isključuje financijsku pomoć jer 
je proračun za ovu godinu usvojen i sredstva su rasporeñena po već unaprijed 
planiranim programima. 

 
AD 2 
1)  

Gosp. Šalić je predložio da se izmjeni stavka prioriteta za 2010. godinu i to pod rednim brojem 2  
Ureñenje odvodnje oborinskih voda u starom dijelu naselja Srdoči, a iznos od 120.000,00 kn 
preusmjeri na ureñenje površine u ul. Bartola Kašića kod broja 12, odnosno da se izgradi dječje 
igralište. Predsjednik je svoj prijedlog obrazložio činjenicom da će se u starim Srdočima graditi 
vodovodna i kanalizacijska mreža, da radovi počinju krajem godine i tko zna do kad će trajati, te da 
će se za 2011. osigurati nova sredstva za izgradnju oborinske kanalizacije. Isti tako je naveo nužnu 
potrebu izgradnje prostora za igru djece iz nekoliko stambenih zgrada u ul. B. Kašića tzv. "rupi". 

Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen s tri glasa za, dva suzdržana, nitko nije bio protiv. 

2) 
Gosp. Šalić zahvaljuje gosp. Černeki što je potaknuo akciju čišćenja skloništa u naselju Blečići. 

Zaključak: 
• Gosp. Černeka je napomenuo da je slikao situaciju prije čišćenja i nakon čišćenja i da 

bi trebalo ograditi ulaz u sklonište ne bi li se spriječilo odlaganje smeća. 
3) 
Pristigao je zahtjev grañana da se na šljunčanom dijelu uz nogostup kod TC Plodine postavi znak 
zabrane za pse, koji na tom dijelu vrše nuždu. 

Zaključak: 
• Pošto je šljunčani dio asfaltiran, nema potrebe za postavljanjem znaka. 

4) 
Gosp. Šalić je naveo da je od gosp. Nikšića zatražio vlasništvo parcele ispod TC Plodine na kojem 
se nalazi urušena betonska i žičana ograda, koja je obrasla u drač i pruža ružnu sliku naselja. 
5) 
Gosp. Benzan je zamolio da se pošalje dopis da se ošiša zelenilo kod Konobe Ive i da se na taj 
način oslobodi prometni znak jednosmjerne ulice Gustava Krkleca. 

Zaključak: 
• Zahtjev će biti proslijeñen Rijeka prometu. 

6) 
Gosp. Šalić je iznio problematiku oko rekonstrukcije dijela ulice Marije Grbac, jer je napravljeno 
nepotrebno suženje ceste. nakon što ŽUC nije reagirao na njegove primjedbe obratio se 
Gradonačelniku i Županu.  
7) 
Predsjednik je istaknuo da su u petak 9. srpnja podijeljene nagrade u akciji "Birajmo najljepšu 
okućnicu i balkon 2010." u MO Srdoči. 
8) 
Pristigao je odgovor na traženje da se oreže zelenilo u ul. G. Krkleca 12 koje će se obaviti po 
završetku vegetacije, a ono što smeta prolazu pješaka uklonit će se u najbržem roku. 
9) 
Zaprimljen je anonimni dopis stanara B. Kašića 20, 22 i 24 zbog remećenja noćnog mira radi buke 
s kamionskog terminala (buka automobila, glasna glazba, galama). 

Zaključak: 
• Kamionski terminal je u privatnom vlasništvu Rijeka prometa koji u najam dao dio 

terminala za potrebe auto praonice koja radi 24 sat na dan te nije moguće 
zatvaranjem  rampe spriječiti ulaz automobilima. Osim toga prostor je pod video 
nadzorom. 
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10) 

Svi prisutni su dobili izvješće o realizaciji radova planiranih za 2009. godinu kao i radova prenijetih 
iz 2008. godine. 
11) 

Predsjednik je napomenuo da će jednom mjesečno - svaku drugu srijedu u mjesecu dežurati u 
prostorijama mjesnog odbora od 17 do 19 sati i primati će grañane da sasluša njihove primjedbe i 
prijedloge. 
12) 

Bivši predsjednik VMO gosp. Ljubičić i tajnica MO dobili su zahvalnicu kao jedan od četiri 
nominirana mjesna odbora koji su u proteklom mandatu najviše radili za mlade i s mladima. 

 
 
Sjednica je završila u 21:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Divna Pedić 

Predsjednik VMO Srdoči: 
Viktor Šalić 

  
 


